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Wniosek do projektu bud2etu Miasta Woclawek
na rok budietowy 2020

W zwi4zku zrozpoczQciem prac nad projektem budZetu Miasta Woclawek na rok 2020 przedstawiam

nastgpuj4c4 proporycjg do projektu budzetu dotycz1ce zadarrra;

Budowa chodnika na ulicv Dobrzvriskiei

Proszg o uwzglgdnienie powyzszego zadantaprzy planowaniu wydatk6w biez4cych / maj4tkowych na rok

budzetowy 2020.

Do wniosku przedstawiam nastgpuj4ce uzasadnienie: Ulica Dobrzyriska nie posiada chodnika.
przeprowadzony niedawno r"-otritej ulicy spowodowal polozenie chodnika, kt6ry polozony jest na gruntach

Gminy Fabianki, natomiast po stronie wloclawskie takiego chodnika nadal nie ma. Szczeg6lnie dokuczliwy

jest jego brak w czgsci ulicy poloz onej za skrzy2owaniem z DK 67 w kierunku DPS, gdzie powstalo osiedle
-Oornow 

jeanoro&innym. tllozenie chodnika prry tej ulicy poprawi bezpieczefrstwo jej mieszkanc6w.


